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Onderwerp: annotatie inschalingsoverleg

ol EE]EK
Zie bijgevoegd (met dank aanflF8 een annotatie voor het inschalingsoverleg morgen. Ik begreep dat gister de wens uitgesproken
is om voortaan vooraf het beeld met elkaar te delen zodat iedereen goed voorbereid het overleg in kan. Het RIVM heeft

aangegeven overleg gehad te hebben met de GGD’en en morgen goed voorbereid naar het inschalingsoverleg te komen. Ze zijn

echter niet van plan om vooraf hierover iets op papier met ons te delen. We hebben afgesproken dat dat morgen okeé is, we gaan

deze week echter wel in gesprek over wat voor hen wel haalbaar is om voortaan vooraf te delen.

De annotatie voor jullie is gebaseerd op cijfers uit het dashboard en uit het epidemiologische weekoverzicht van het RIVM. lk zou

dit ook naar het programma kunnen sturen zodat zij dit door kunnen zetten naar de deelnemers morgen. Omdat het RIVM zelf

niets vooraf deelt, kan dit misschien wel een beetje gek zijn. Wat vinden jullie?

Vriendelijke groet,


